
Høringsuttalelse fra Nordnesøy lokalutvalg   Nordnesøy 04.01.2020 
 

Angående forslag til ruteendringer i fergeruten i Rødøybassenget 

Nordnesøy lokalutvalg har gjennomgått fylkeskommunens forslag til ruteendringer for rute 18-412 i 
Rødøybassenget, og reagerer i likhet med lokalutvalg og innbyggere i alle øykretser i Rødøy på 
forslaget til kutt av anløp i Kilboghamn med MF «Vågan».  Vi ber innstendig om at vi får beholde 
anløpene av Kilboghamn tirsdag og fredag morgen, da det er svært viktig at denne muligheten for å 
komme til viktige tjenester på Mo i Rana og omegn opprettholdes, i hvert fall til det planlagte 
fergeleiet på Tonnes er på plass.  

Turene til Kilboghamn tirsdag og fredag er de aller viktigste og mest brukte turene for øyfolket i 
Rødøy. Det er de eneste dagene vi får noen timer til nødvendige oppdrag og tjenester på Mo i Rana. 
Ved den skisserte løsningen – med senere avgang fra Nesøya, fergebytte i Jektvik og tidligere retur, 
vil vi som reiser til Mo fra øyene få knappe to timer på Mo før vi må returnere. For oss på Nesøya, 
fergas ytterste anløpssted - vil det medføre en reisetid totalt på nærmere ti timer, for to timer på 
Mo.  

Vi sitter ikke på trafikktall, men disse vil garantert vise at det er nettopp disse to morgenturene som i 
størst grad benyttes av øyfolket i Rødøy.  

Vi på Nesøya lever allerede i dag med en av landets lengste fergeturer for å komme oss til 
nødvendige tjenester i byen, og et kutt av Kilboghamn som anløpssted for øyferga vil være svært 
negativt for oss. Når det planlagte fergeleiet på Tonnes blir operativt, regner vi med at det vil lagt 
opp til et ganske annet rutemønster, og da får vi igjen bedre muligheter for forbindelse til byens 
tjenester og tilbud.  

I tillegg må vi få kommentere det vi mener er en uakseptabel økning av billettprisene ved flere ferge- 
og hurtigbåtsamband i vår region. En økning på 30-40 prosent er dramatisk for de mange som 
benytter ferge og hurtigbåt, både til arbeid og andre tjenester som vi må av øya for å få gjennomført. 
Det er en rekke nesøyværinger som pendler fast til jobb på andre kretser i kommunen (Vågaholmen, 
Rødøya, Selsøyvik) og en så kraftig økning i billettprisene er vanskelig å akseptere. Reisekostnadene 
blir etter hvert så høye, at folk må vurdere om det i det hele tatt er hensiktsmessig og økonomisk 
forsvarlig å pendle til jobb – i pendlerruter som i utgangspunktet har fungert bra.    

 
Nordnesøy Lokalutvalg 

 

 

 



Fra: Inger Monsen (Inger.Monsen@rodoy.kommune.no)
Sendt: 06.01.2020 08.04.45
Til: Postmottak
Kopi: 

Emne: VS: Møte med samferdselsråd
Vedlegg: 
 
 

Fra: Sten‐Arve Mathisen [mailto:stenarvemathisen@hotmail.com] 
Sendt: søndag 5. januar 2020 12:41
Til: Inger Monsen <Inger.Monsen@rodoy.kommune.no>
Emne: Re: Møte med samferdselsråd
 
 
Storselsøy Lokalutvalg
                                                                                       
 
 
Kommentar til forslag, fergeruter i Rødøy 2020
 
Kansellering av tidligtur til Kilboghavn, tirsdag og fredag er ikke ønskelig.
Dette er viktige handledager for Mo i rana og sykehus/legebesøk både I Mo og Sandessjøen. Dette gir også økt
fleksibilitet når Rødøy ligger værfast og blokkerer anløp i Jektvik. Som hovedregel burde Kilboghavn være
alternativ rute hvis Jektvik fergekai er blokkert. Alternativ rute er noe som er godt innarbeidet i Lurøy og
iverksettes på kort varsel.
 
Ruten er heller ikke lagt opp med normal snittfart på 12 knop som alle andre ruter i Nordland. Vågan holder lett
denne snittfart og har mulighet for kort terminal tid i likhet med for eksempel MF Lurøy som er identisk bygget.
Fart på 12 knop kan ta ned kjøretiden med 1 time pr dag alle dager, det sparer driftstimer selv om bunker forbruket
går opp, og vil utligne hverandre.
 
 
 
 
 
Med vennlig hilsen
 
Sten‐Arve Mathisen 
8197 Storselsøy
 
 
 
Last ned Outlook for Android
 

Fra: Inger Monsen <Inger.Monsen@rodoy.kommune.no>
Sendt: fredag 3. januar 2020, 16:45
Emne: Møte med samferdselsråd

Til lokalutvalgene
 
 
Ang høring nye ruteplaner
 
Ikke for å stresse dere unødig, men vi har fått til et møte med samferdselsråden (på Skype), onsdag 8. januar –



under formannskapsmøtet.
Hadde vært fint å kunne samle trådene fra flest mulig av høringsuttalelsene til lokalutvalgene til møtet.
Så har dere mulighet til det – ville det være fint om høringssvarene kom innen onsdag 8. januar. Har dere ikke
mulighet vil uansett alle høringen sendes til NFK etter 15. januar (frist til å sende til kommunen).
Selsøyvik, Jektvik/Nordvernes og Rødøya lokalutvalg har sendt høringssvar og kan se bort fra denne
henvendelsen.
 
Til de lokalutvalg som ikke har valgt lokalforening – fint om dere får til å gjøre det så snart som mulig (avholder
grendemøte ).
 
Med vennlig hilsen
Rødøy kommune

Inger Monsen
Ordfører

Telefon direkte: 75 09 80 02, Mobilnummer: 416 23 880
Postadresse: Rødøy rådhus, Vågaveien 100, 8185 Vågaholmen

www.rodoy.kommune.no
Les vår personvernerklæring.

Denne meldingen er bare ment for mottakeren, og kan inneholde fortrolige opplysninger eller annen privat informasjon. 
Hvis du mottar denne ved en feil, vær så vennlig å varsle avsender og slett meldingen.

 
 



Fra: Inger Monsen (Inger.Monsen@rodoy.kommune.no)
Sendt: 07.01.2020 12.39.45
Til: Postmottak
Kopi: 

Emne: VS: Møte med samferdselsråd
Vedlegg: 
 
 

Fra: Finnvald karlsen [mailto:finnvald_aa_karlsen@hotmail.com] 
Sendt: tirsdag 7. januar 2020 11:24
Til: Inger Monsen <Inger.Monsen@rodoy.kommune.no>
Emne: Sv: Møte med samferdselsråd
 
Til Ordfører
 
Vi i Gjerøy krets har ikke fått mulighet til å holde noe møte ang ny lokalforening. Men dette skal vi få gjort
snarest!
Vi har heller ikke fått møtes ang ruteforandringene, men dette er vår tilbakemelding. 
 
Når det gjelder saken om ruteforandringene til fergene har vi snakket med Selsøyvik krets om dette.  Og vi
har fått stille oss bak dem, siden vi ikke har fått fattet noe skriv selv om dette i plenum. 
Vi er enig med Selsøyvik krets om dette. 
 
Vi vil også fortelle at vi støtter skrivet fra Rødøy lokalutvalg og skrivet fra ekspeditørene på Storselsøy og
Gjerøy ang. ekspeditørløse anløp. 
 
 
MVH 
Finnvald Karlsen 
Gjerøy 
 
 
 
 

Fra: Inger Monsen <Inger.Monsen@rodoy.kommune.no>
Sendt: fredag 3. januar 2020 16:45
Emne: Møte med samferdselsråd
 
Til lokalutvalgene
 
 
Ang høring nye ruteplaner
 
Ikke for å stresse dere unødig, men vi har fått til et møte med samferdselsråden (på Skype), onsdag 8. januar –
under formannskapsmøtet.
Hadde vært fint å kunne samle trådene fra flest mulig av høringsuttalelsene til lokalutvalgene til møtet.
Så har dere mulighet til det – ville det være fint om høringssvarene kom innen onsdag 8. januar. Har dere ikke
mulighet vil uansett alle høringen sendes til NFK etter 15. januar (frist til å sende til kommunen).
Selsøyvik, Jektvik/Nordvernes og Rødøya lokalutvalg har sendt høringssvar og kan se bort fra denne
henvendelsen.
 
Til de lokalutvalg som ikke har valgt lokalforening – fint om dere får til å gjøre det så snart som mulig (avholder
grendemøte ).



 
Med vennlig hilsen
Rødøy kommune

Inger Monsen
Ordfører

Telefon direkte: 75 09 80 02, Mobilnummer: 416 23 880
Postadresse: Rødøy rådhus, Vågaveien 100, 8185 Vågaholmen

www.rodoy.kommune.no
Les vår personvernerklæring.

Denne meldingen er bare ment for mottakeren, og kan inneholde fortrolige opplysninger eller annen privat informasjon. 
Hvis du mottar denne ved en feil, vær så vennlig å varsle avsender og slett meldingen.

 



Fra: Inger Monsen (Inger.Monsen@rodoy.kommune.no)
Sendt: 06.01.2020 08.04.59
Til: Postmottak
Kopi: Kitt Grønningsæter

Emne: VS: Møte med samferdselsråd
Vedlegg: 
 
 

Fra: Knut Arne Nygård [mailto:knu‐nyga@hotmail.com] 
Sendt: fredag 3. januar 2020 18:16
Til: Inger Monsen <Inger.Monsen@rodoy.kommune.no>
Emne: Sv: Møte med samferdselsråd
 
Sørfjorden lokalutvalg/Knut Arne Nygård.
 
Ang ny ruteplan anser vi i Sørfjorden at vi blir så lite berørt at det er lite å protestere mot.
 
Knut Nygård.
 
 

Fra: Inger Monsen <Inger.Monsen@rodoy.kommune.no>
Sendt: fredag 3. januar 2020 16:45
Emne: Møte med samferdselsråd
 
Til lokalutvalgene
 
 
Ang høring nye ruteplaner
 
Ikke for å stresse dere unødig, men vi har fått til et møte med samferdselsråden (på Skype), onsdag 8. januar –
under formannskapsmøtet.
Hadde vært fint å kunne samle trådene fra flest mulig av høringsuttalelsene til lokalutvalgene til møtet.
Så har dere mulighet til det – ville det være fint om høringssvarene kom innen onsdag 8. januar. Har dere ikke
mulighet vil uansett alle høringen sendes til NFK etter 15. januar (frist til å sende til kommunen).
Selsøyvik, Jektvik/Nordvernes og Rødøya lokalutvalg har sendt høringssvar og kan se bort fra denne
henvendelsen.
 
Til de lokalutvalg som ikke har valgt lokalforening – fint om dere får til å gjøre det så snart som mulig (avholder
grendemøte ).
 
Med vennlig hilsen
Rødøy kommune

Inger Monsen
Ordfører

Telefon direkte: 75 09 80 02, Mobilnummer: 416 23 880
Postadresse: Rødøy rådhus, Vågaveien 100, 8185 Vågaholmen

www.rodoy.kommune.no
Les vår personvernerklæring.


